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پرسپولیس، نیازمند ثبات و آرامش

پرســپولیس با توجه به این که صدر جدول را در 
پایان نیم فصل اول در اختیار دارد و بعد از چند سال 
در لیگ قهرمانان آسیا هم شرکت می کند، شرایط 
بسیار حساسی دارد. از طرفی چند بازیکن به دلایل 
مختلف از تیم جدا شــدند کــه مهم ترین آنها نیز 
عالیشاه و نوراللهی بودند. باید تکلیف باشگاه مشخص 
شود اما متاسفانه به نظر می رسد علی اکبر طاهری 
نیز حق امضا ندارد و فعلا تمام کارها روی زمین مانده 
است. بازی کردن در آسیا مقابل تیم های ثروتمند 
عربی شوخی نیست چون آنها سرمایه گذاری زیادی 
می کنند و کار برای پرسپولیس سخت است. بحث 
حضور تیم های ایرانی در آسیا یک مسأله ملی است 
و به پرسپولیس نیز باید به چشم یک تیم ملی نگاه 
شــود نه این که این تیم را در این شرایط رها کنند. 
در چند ماه اخیر تیم روند خوبی را در پیش گرفته 
بود و مدیریت باشــگاه نیز با ثبات دنبال می شد اما 
دقیقا در نیم فصل که باشــگاه نیاز به فعالیت های 
نقل وانتقالاتی دارد، طاهری نمی تواند هیچ فعالیتی 
انجام دهد. این اتفاق خیلی عجیب است و هر چه 
ســریعتر باید وزارت ورزش ورود کــرده و تکلیف 
را مشــخص کند. به هرحال مالکیت ایــن تیم با 
وزارت ورزش است. اگر قرار بر رفتن طاهری است 
و تصمیمشــان را گرفته اند که هر چه سریعتر نفر 
جدید معرفی شود وگرنه او را ابقا کنند و اطمینان 
خاطر بدهند تا مدیر باشگاه به خواسته های کادرفنی 
رســیدگی کند. از دیروز 7 بازیکن پرسپولیس به 
اردوی تیم ملی رفته انــد و 5 بازیکن نیز تا به حال 
جدایی شان قطعی شده، پس برانکو در این تعطیلات 
عملا هیچ کاری نمی تواند انجام دهد. طبیعی است 
که اگر بازیکنان همراه با تیم نباشند، پرسپولیس 
ضربه می خورد. تصمیم گیری خیلی سخت نیست 
چون طاهری کار خودش را به نحو احسن انجام داده 
و نتایج پرسپولیس نیز این موضوع را نشان می دهد. 
شخص وزیر باید هر چه سریع تر تکلیف پرسپولیس 
را مشــخص کند چون این تیم هواداران زیادی در 
سطح کشور دارد که نگران وضع تیمشان هستند. 
اگر حتی مورد قانونی برای ادامه طاهری وجود دارد، 
می توانند آن را به پایان فصل موکول کنند. حیف 
است این تیم که بعد از 10 سال در مسیر قهرمانی 
پیش می رود به خاطر اتفاقات حاشــیه ای ترمزش 
کشیده شده و از مسیرش خارج شود. متاسفانه در 
سال های اخیر بارها شاهد این تغییرات مدیریتی 
بودیم و همین مســائل هم دلیــل اصلی ناکامی 

استقلال و پرسپولیس بوده است. 

ورزش جهان

رونالدو به دنبال صلــح جهانی| کریس 
رونالدو، ســتاره پرتغالی تیم فوتبال رئال مادرید 
در گفت وگوی جالبی که با روزنامه آس داشت، از 
آرزوهای خود گفت. او در بخشــی از گفت وگوی 
رونالدو دربــاره اقدامات خیرخواهانه اش گفت: »با 
4 ســازمان مردم نهاد و خیریه در کشورم پرتغال 
مذاکره شــده و برای بازســازی و کمک دایمی به 
صورت ماهیانه به آنها آماده ام. همچنین به زودی 
قراردادی با یونیسف در پروژه پیشگیری از گسترش 
ایدز در جهان منعقد خواهد شد«. رونالدو به دنبال 
برقراری صلح جهانی هم هست و دراین باره عنوان 
کرد: »کشتار مردم و بی عدالتی دنیا را فرا گرفته و 
مشخص نیست چرا وجدان بیدار انسان ها مقابل این 

همه سیاهی هیچ واکنشی نشان نمی دهد«.
اقــدام باورنکردنی یوســین بولت|  برد 
منچستریونایتد مقابل میدلزبورو در شب سال نو 
آن قدر برای هواداران این تیم هیجان انگیز بود که 
یوســین بولت، قهرمان دوی المپیک را واداشت تا 
با شبکه  تلویزیونی منچستر یونایتد تماس بگیرد. 
یوســین بولت که از طرفداران منچستر است، در 
تماسی تلفنی با شبکه MUTV از عملکرد تیم مورد 
علاقه اش تقدیر کرد. مجری این شبکه تلویزیونی در 
ابتدا باور نکرد فردی که با این شبکه تماس گرفته، 
یوسین بولت افسانه ای است، مندی هنری زمانی 
که تماس تلفنــی بولت پخش شــد، اظهار کرد: 
»فرد بعدی که با ما تماس گرفته اســت، یوسین 
از جامائیکا است. شما یوســین بولت معروف که 
نیستید؟ فرد پشت خط در جواب گفت : »اتفاقا من 

یوسین بولت هستم«.
گزارش آمریکایی هــا از هک وادا|  گزارش 
آمریکایی ها حاکی از آن اســت که گروه  هکرهای 
روس که ســایت وادا را در چند مرحله هک کردند 
و قصد داشتند نشان بدهند ورزشکاران کشورهای 
مختلف از مواد نیروزا اســتفاده کردند، وابسته به 
ارتش روسیه هستند. این گزارش  23 صفحه ای از 
سوی FBI و سازمان امنیت DHS آمریکا منتشر 
شــده اســت. این گزارش درحالی از سوی آمریکا 
منتشر شده است که اخیرا این کشور 35 دیپلمات 
روسیه را به دلیل دخالت های روسیه در انتخابات 
آمریکا اخراج می کند. گفته می شود که روسیه نیز 
در عوض این حرکت، دیپلمات های آمریکایی را از 

این کشور اخراج می کنند.
شعار بازی های آسیایی زمستانی 2017|  
شــعار »فراتــر از آرزوهای تان« به عنوان شــعار 
مسابقات آسیایی زمستانی 2017 ساپاروی ژاپن 
انتخاب شد. هدف از انتخاب این پیام، الهام بخشی 
به ورزشــکاران و حتی مــردم عادی اســت تا به 
دنبال آرزوها و رویاهای شان باشند و در مسابقات 
موفقیت هــای عظیمــی خلق کنند. این شــعار 
ورزشــکاران را ترغیب می کند تا برای رسیدن به 

اهداف بیشتر، حرکت رو به جلویی داشته باشند.
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پیشکسوت پرسپولیس
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شایعه روز

کرار برای همیشه می رود
درســت قبــل از 
بازی با ذوب آهن بود 
که امیــر قلعه نوعی 
آخریــن اولتیماتوم 
را به کرار جاسم داد. 
به  تراکتور  سرمربی 
بازیکن حاشیه ســاز 

خود اخطار داد؛ دست از جنجال بردارد، چون 
اگر یک بار دیگر حاشیه ساز شــود، از تیم کنار 
گذاشته می شــود. انگار اولتیماتوم قلعه نوعی 
تأثیری روی  هافبــک عراقی نداشــت و او در 
فولادشــهر جنجال به پا کرد. همین باعث شد 
قلعه نوعی در کنفرانس مطبوعاتی بعد از بازی به 
شدت از او انتقاد کند و حتی احتمال جدایی اش 
را مطرح کند. تکرار بداخلاقی ها و جنجال های 
این  هافبک عراقی طاقت قلعه نوعی را تمام کرده 
و او تصمیم گیری درباره این بازیکن را به باشگاه 
واگذار کرده اســت. برهمین اساس مسئولان 
باشگاه تراکتورسازی کرار را به کمیته انضباطی 
باشگاه احضار کرده اند تا به تخلفاتش رسیدگی 
شــود. این درحالی اســت که کرار درتعطیلی 
تمرینات تراکتور به عراق سفر کرده و قرار است 
روز چهارشنبه به ایران برگردد. کرار پنجشنبه به 
کمیته انضباطی باشگاه تراکتورسازی می رود تا 
درباره رفتارش مقابل ذوب آهن پاسخگو باشد. 
درصورتی که کرار از تراکتورسازی کنار گذاشته 
شود، احتمالا دیگر شــاهد حضور او در فوتبال 

ایران نباشیم.
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کیوسک

اینیستا 2020

روزنامه اسپانیایی موندو دپورتیوو با انتشار عکسی 
از آندرس اینیســتا اعلام کرد بارســلونا قصد دارد 
قرارداد این اســطوره را تا 36 ســالگی تمدید کند. 
این روزنامه تیتر »اینیستا 2020« را روی جلد برد 
 و نوید روزهای خوب برای کاپیتــان را به هواداران 

کاتالان داد.

چرت زدن و باختن

روزنامه انگلیسی دیلی استار جلد خود را به بازی 
شنبه شب منچسترســیتی و لیورپول اختصاص 
داد و تیتــر »چرت زدن و باختــن« را انتخاب کرد. 
این روزنامه در ادامه نوشــت: »ستاره های خوابالوی 
گواردیــولا در برابــر لیورپول حرفی بــرای گفتن 
نداشتند و درنهایت بازی آخر سال 2016 را در آنفیلد 

واگذار کردند.«

آنسوی مرز

منتظری در لیگ دسته دوم قطر
تمدید قرارداد عدنــان، مدافع بحرینی تیم 
الاهلی باعث شده وضع لژیونرهای ایرانی این 
تیم در هاله ای از ابهام قرار بگیرد. از آنجایی که 
ثبت قرارداد جدید عدنان نیازمند کنارگذاشتن 
یکی از بازیکنان خارجی تیم الاهلی شــامل 
مجتبی جباری، یاسو و پژمان منتظری است، 
احتمال می رود با توجه به مصدومیت جباری، 
منتظری به اجبار در تیم دوم الاهلی بازی کند. 
البته احتمال می رود درصورت طولانی شدن 
 دوره درمــان جبــاری او از لیســت تیم کنار 

گذاشته شود.

 شرط پانیونیوس
 برای فروش شجاعی

ملی پوش ایرانی در تیم پانیونیوس ماندگار شد. 
سایت این باشگاه درباره وضع مسعود شجاعی 
نوشته است: »ازحضور مسعود شجاعی در تیم 
پانیونیوس زمان زیادی نمی گذرد و باشگاه در این 
برهه از زمان تصمیم به فروش او ندارد. طبیعی 
است مسعود به واسطه بازی های خوبی که انجام 
داده، پیشنهاد داشته باشد اما اگر باشگاه تصمیم 
به فروش بگیرد، با باشگاهی وارد مذاکره خواهد 
شــد که توان پرداخت رضایتنامه سنگین او را 

داشته باشد.«

  از وضع فعلی تان بگویید و این که چه زمانی 
به دنیای حرفه ای تنیس برمی گردید؟

3، 4 ماهی است که دوباره بدنسازی را شروع کردم 
و تمام وقتم را برای بدنســازی گذاشتم و به تدریج 
تنیس را هم تمرین می کنم. برنامه ام این است که در 
پایان ماه ژانویه مسابقات خودم را آغاز کنم و به مرور 
به سطح بالاتری برسم. شاید در 4، 3 مسابقه اول هم 
ببازم چون خیلی وقت است که از تنیس دور بودم اما 
مطمئنا با صبر و حوصله می توانم به شرایط خوب 

خودم برگردم. 
  فکر می کنید ارغــوان رضایی می تواند 

بازهم به رده سیزدهم جهان برگردد؟
خدا می داند که من به سطح قبلی برمی گردم یا 
خیر،  اما در ذهن خودم اگر یک درصد شک داشتم 
که می توانم به نفــرات برتر دنیا برســم، اصلا فکر 
بازگشت را نمی کردم. صددرصد به خودم اطمینان 
دارم و می خواهم بازهم در جهان تنیس مطرح شوم. 
هدف اولم قطعا این است که بتوانم نفر اول دنیا شوم 

اما اگر نشد، دوم، سوم یا همان سیزدهم.
  حتما برنامه ریزی مناسب تمرینی را هم 

برای بازگشت به دوران اوج داشته اید.
وقتی بین 100 نفر برتر جهان باشم، شاید 2 ماه 
تمرینات را در یک کمپ انجام بدهم. الان من 4 سال 
اصلا در مسابقات نبودم و به طورکلی در تعطیلات 
بودم. من الان شــرایطی دارم که باید از ابتدا شروع 
کنم و اصلا به فصل تعطیلات کاری ندارم و بیشتر به 
شرایط خودم نگاه می کنم. نمی خواهم در این شرایط 
آینده نگر باشم و اولین تورنمنتی که می خواهم در 
آن شرکت کنم را مدنظر قرار می دهم؛ بعد از آن به 
تورنمنت بعدی فکر می کنم که پیشرفتم را متوجه 

شوم. 
  مدتی با یک مربی خارجی در فرانســه 
کار کردید، بازهم این فکر را در سر دارید که 
در کنار پدرتان از مربی دیگری هم استفاده 

کنید؟
من با یک مربی به نام »پاتریک مورات اوغلو« کار 
کردم. پدرم یک چیــز به من یاد می دهد و آن مربی 
هم چیز دیگری به من آموزش می داد. همیشه دید 
یک نفر جدید می تواند مهم باشد. نمی توانم بگویم که 
نفر دیگری نباشد. اگر قرار باشد که یک مربی دیگر 
یک نگاه جدید به من اضافه کند، قطعا از آن استفاده 
می کنم. البته من فعلا کار کردن با یک مربی جدید 
را در دستور کارم ندارم. با این حال می دانم که پدرم با 

این موضوع مخالف است.
     بیشتر توضیح می دهید؟

من مثل پدرم فکر نمی کنــم. عقیده من و پدرم 
با هم متفاوت اســت. من حرفم این اســت که کار 
پدرم خیلی مهم است اما یک مربی دیگر می تواند 
چیزهای بیشتری به من یاد بدهد. حتی از »پاتریک 
مورات اوغلو« نیز چیزهایی یــاد گرفتم. پدر من با 
پاتریک مشکل دارد اما من مشکلی ندارم. اگر یک 
بازیکن قدیمی به من چیزی یــاد بدهد، می گویم 
که مشکلی نیست. فعلا با 2 مربی فوتبال برای بحث 
بدنسازی کار می کنم تا به شــرایط آرمانی بهتری 

برسم. 
  شما برای فرانســه بازی می کردید. الان 

رابطه تان با بازیکنان فرانسوی چطور است؟
 من اصلا با آنها صحبت نمی کنم و خودم را از میان 

بازیکنان فرانسوی بیرون کشیدم. 
  بعد از بازگشــت باز هم قصد دارید برای 

فرانسه بازی کنید؟
من فعلا هدفم این است که اولین مسابقه را انجام 
دهم. ترجیح می دهم با روزمرگی جلو بروم. فعلا هیچ 
برنامه ای ندارم که بخواهم برای فرانســه بازی کنم. 
آنها مالیات سنگینی از من گرفتند و رفتار خوبی با ما 
نداشتند. البته فقط برای بحث مالیات نیست و دلایل 
زیادی دارم که دیگر برای فرانســه بازی نکنم. برای 
ایران که نمی توانم با پوشش تنیس زنان بازی کنم 
اما مصر، ژاپن و ترکیه جزو گزینه های فعلی من برای 

بازی کردن هستند.
 شــنیدیم که گلایه هایی از فدراسیون 

تنیس ایران دارید.
بله، از فدراسیون تنیس ایران گله مند هستم. من 

از این ناراحت هســتم که می بینم تنیس در ایران 
پیشرفت نمی کند. شرایط طوری است که تنیس 
درجا می زند. اولین بار نیســت که به ایران می آیم و 
نمایشی بازی می کنم. سعی می کنم به تنیس ایران 
و جوان ترهــا کمک و عقیده های خــودم را بگویم 
وتجربه ام را منتقل کنم. خیلی ها هستند که اصلا به 
صحبت های من گوش نمی دهند و حتی مرا مسخره 
می کنند. فکر می کنم برخی از آنها به من حسودی 
می کنند. جالب است بدانید که می گویند شانسی 
به رده های اول جهان رســیدم! وقتی این رفتارها را 
می بینم، ناراحت می شوم و پیش خودم می گویم چرا 
باید به فدراسیون ایران کمک کنم؟ وقتی که همیشه 
علیه من هستند و می گویند چیزی بلد نیستی. اگر 
بهتر از ما بلد بودند چرا بازیکنانشان به سطح خوبی 

نمی رسند؟
  شــما که از نزدیک با تنیسورهای ایرانی 
ارتباط دارید، تصور می کنید اســتعدادهای 

خوبی در این رشته داریم؟
استعدادهای خوبی داریم اما متاسفانه هیچ کدام 
بالا نمی روند. یک تنیسور ایرانی نداریم که در جهان 
مشهور باشد. حتی جزو 500 بازیکن برتر دنیا هم 
قرار نگرفتند، درحالی کــه می توانم قول بدهم من 

2 ماه بعد از بازگشتم جزو 500 بازیکن برتر جهان 
قرار می گیرم. این واقعا برای مســئولان فدراسیون 
خجالت دارد. دائما هــم می گویند ما خوب تنیس 
بازی می کنیم اما چیزی نشــان نمی دهند. همین 
افراد وقتی بازی من و ضرباتی که می زنم را می بینند، 

می فهمند که در یک دنیای دیگر هستند. 
   دلیل پیشرفت نکردن تنیس ایران را چه 

می دانید؟
بازیکنان ایرانی حرفه ای نیستند. حرفه ای بودن 
این اســت که کل زندگی ات تنیس باشد. من برای 
این که به ســطح اول جهان برسم، درس و تفریحم 
را کنار گذاشــتم و از خیلی چیزها گذشتم. وقتی 
می گویم یک بازیکن حرفه ای هستم یعنی وقتی از 
خواب بیدار می شوم، فقط به تنیس فکر می کنم و 
زمان ناهار و شام هم باید به تنیس بیندیشم. در ایران 
فرهنگی جا افتاده که تنیس به عنوان تفریح مطرح 
اســت و هر زمان این ذهنیت کنار برود و تنیس در 
زندگی تنیسورها شماره یک باشد، می توانند موفق 

شوند. 
  شــما تا به حال ســعی کرده اید که با 
فدراسیون تنیس و یا بازیکنان ایرانی ارتباط 

برقرار کنید؟ 

فدراســیون به بازیکنان ایرانی اعــلام کرده که 
هیچ کس حق ندارد با ارغوان رضایی و پدرش ارتباط 

داشته باشد و این را برای بازیکنان ممنوع کرده اند!
  همان زمان که شــما سیزدهم جهان هم 

بودید، چنین رفتاری با شما داشتند؟ 
بله. متاســفانه به نظر می رســد چون خودشان 
ضعیف هســتند، می دانند که اگر مردم به سمت 
من بیایند و چشمان شــان باز شود و چیزهایی یاد 
بگیرند، همه می فهمند که آنها چیزی بلد نیستند. 
در آن صورت است که این افراد از جایگاه خودشان 
کنار می روند. درواقــع به عنوان یک خطر به ما نگاه 
می کنند؛ چون می خواهند دستشــان رو نشــود. 
من وقتی مســابقه می دهم، اسمم »ماری« نیست 
و ارغوان رضایی اســت. تمام دنیا می دانند که من 
ایرانی هستم اما متاسفانه نمی توانم برای ایران بازی 
کنم، در صورتی که اگر این اتفاق رخ می داد، خیلی 
خوشحال می شــدم. حتی قبل از المپیک پکن به 
فدراسیون پیشنهاد دادیم که من برای ایران مسابقه 

دهم اما قبول نکردند.
  تا به حال سعی نکردید که با پوششی که 
مورد قبول فدراسیون جهانی تنیس است، 

برای ایران بازی کنید؟
در ابتدای کارم 2 مدال طلا برای ایران در بازی های 
کشورهای اسلامی آوردم. وقتی رتبه من بالا رفت و 
جزو برترین های جهان قرار گرفتم، WTA اجازه نداد 
با پوشش اسلامی بازی کنم. حتی من در ویمبلدون 
طبق قانون باید مقابل ملکه انگلیس تعظیم می کردم 
که این کار را نکردم و جریمه هم شــدم چون پدرم 
گفته بود که تعظیم کردن فقط برای خدا درســت 

است. من هنوز هم پای اعتقاداتم هستم.
  همواره گفته می شود زنان تنیسور برتر 
جهان با یکدیگر رابطه خوبی ندارند. شما این 

را تأیید می کنید؟
دخترهای تنیسور و بازیکنان حرفه ای که در سطح 
بالایی کار می کنند، رفتار خوبی دارند اما بازیکنان 
سطح پایین تر مثلا روسی ها مشکلات زیادی حتی 
در داخل خودشــان دارند. چون کشورهای سردی 
هستند، رابطه خوبی با هم ندارند. البته فقط در تنیس 

اینطور نیست و فرهنگ آن کشور اینطور است. 
  خودتان هم اکنون با تنیسورهای مطرح 

جهان ارتباطی دارید؟
از تنیس بازان مطرح خارجی خبــری ندارم و با 
آنها در ارتباط نیســتم. قبلا که به صورت حرفه ای 
کار می کردم، مثل یک خانــواده بودیم چون از یک 
تورنمنت به تورنمنت بعدی می رفتیم. سرنا ویلیامز، 
آگنیشکا رادوانسکا و سابین لیسیکی جزو نفراتی 
بودند که با آنها در ارتباط بــودم. البته چون خلق و 
خوی من خیلی به دختران تنیسور نمی خورد، بیشتر 
با مردان مشهور این رشته در مسابقات ارتباط داشتم. 
داوید فرر، رافائل نــادال و یا اندی ماری جزو نفراتی 
بودند که در مســابقات دائما آنها را می دیدم. حتی 
اندی ماری که الان نفر اول جهان است، با ما ارتباط 

خانوادگی داشت. 
  تنیسور مورد علاقه شما چه کسی است؟

تنیسور مورد علاقه ام شاید آندره آغاسی بود که 
طرز بازی کردنش را دوســت داشتم. الان هم طرز 
جنگیدن داوید فرر را خیلی می پســندم، با این که 
استعداد کمی داشت و می دانم که زندگی سختی 
هم سپری کرده بود. او خیلی مســائل را برای من 
تعریف می کرد و می گفت که در ســن 21 سالگی 
هم گارســن بود و هم تنیس کار می کرد. شاید این 
برای من یک الگو بود. پیش خودم گفتم که فرر با این 
شرایط سخت به سطح بالای تنیس رسیده و باید او 

را الگوی خودم قرار دهم. 
   در طول این ســال ها با ورزشکاران زن 

ایرانی هم در ارتباط بودید؟
با ورزشکاران ایرانی خیلی در ارتباط نیستم. فقط از 
طریق اینستاگرام با چند دونده زن ایرانی کم و بیش 
در ارتباط هستم. یک دختر هم در رشته اتومبیلرانی 
فعالیت می کند که او را از طریق اینستاگرام دنبال 
می کنم. خیلی خوشــحال می شوم وقتی موفقیت 
دختران ورزشکار ایرانی را می بینم و دوست دارم آنها 

همیشه در کارشان پیشرفت کنند. 

 گفت وگوی »شهروند« با ارغوان رضایی
 تنیسور ایرانی مقیم فرانسه

 تنیس در ایران
 پیشرفت نمی کند 

  برخی در ایران به من حسادت می کنند
  به خاطر اعتقادهایم مقابل ملکه انگلیس تعظیم نکردم
  فدراسیون اجازه نمی دهد سایر تنیسور ها با من در ارتباط باشند
   می خواهم بانوی شماره یک تنیس جهان شوم

 ارغوان رضایی؛ حتما اگر پیگیر اخبار ورزشی باشید 
حسین جمشیدی
روزنامه نگار

نام این دختر ایرانی به گوشتان خورده است. تنیسوری 
که 14 مارس 1987)23 اســفند 1365( سنت اتین 
فرانسه از یک پدر و مادر ایرانی متولد شد و تنیس را از 
8 سالگی آغاز کرد. او در سال های 2001 و 2005 با نام 
ایران در بازی های کشورهای اسلامی شــرکت کرد و به مدال طلا رســید اما بعد از آن به دلیل قوانین 
سخت گیرانه فدراسیون جهانی تنیس درباره حجاب زنان، مجبور شد برای کشور فرانسه مسابقه بدهد. این 
دختر 29 ساله ایرانی که در سال 2010 به رده سیزدهم برترین های تنیس زنان جهان رسید، 4 سالی است که 
به دلایل شــخصی از حضور در دنیای حرفه ای دور مانده اما حالا انگیزه بازگشت پیدا کرده است. ارغوان 
رضایی که چند هفته ای به ایران سفر و در چند مسابقه نمایشی برای پیشرفت تنیس هم شرکت کرد، قصد 
دارد در سال 2017 بار دیگر پله های ترقی را طی کرده و به سطح اول تنیس جهان برسد. از فرصت چند روزه 
حضور این تنیســور ایرانی در تهران استفاده کردیم و ســاعتی را با او همکلام شدیم. در ادامه مشروح 

گفت وگوی »شهروند« با ارغوان رضایی در آستانه بازگشت به دنیای حرفه ای می آید: 

پدر ارغوان رضایی از مشکلات دخترش می گوید:  
دولت قبل از نام او استفاده تبلیغاتی کرد

ارسلان رضایی، پدر ارغوان که از کودکی به عنوان 
مربی در کنار دخترش بوده، در خلال گفت وگوی 
»شهروند« با ارغوان رضایی به نکاتی اشاره کرد. وی 
در بخشی از صحبت هایش می گوید: »خود ارغوان 
هم می داند که تنها کسی که در کره زمین می تواند 
به عنوان مربی او را به جایگاه قبلی اش برساند، من 
هســتم. اگر به حرف من گوش کند، می تواند در 
همین سال 2017 پیشــرفت قابل توجهی داشته 
باشد و به جایگاه قبلی اش بازگردد. ارغوان قبلا مثل 
آسانسور در رده بندی پیشرفت کرد و حالا هم باید 

همان مسیر را برود.«
وی همچنین با اشاره به عدم همکاری فدراسیون 
تنیس می افزاید:   »شایســته رئیس فدراســیون 
تنیس اصلا وقت نمی گذارد با من صحبت کند. من 
حتی به محمود گودرزی وزیر قبلی پیام دادم و نامه 

نوشتم اما هیچ پیامی دریافت نکردم.«

پدر ارغوان رضایی درپایان به ماجرای چند سال 
قبل اشاره می کند که حاشیه های سیاسی را برای 
دخترش به وجود آورد: »من مشــکل خانوادگی 
در قوه قضائیه داشــتم. ارغوان را به عنوان نخبه به 
یک مراســم در زمان دولت قبلی دعوت کردند که 
تنها ورزشــکار در یک جمع 500 نفره بود. من هم 
که در فرانســه بودم، نامه ای را به ارغوان دادم تا به 
رئیس  دولت نهم بدهد تا شاید مشکل ما زودتر حل 
شود اما متاسفانه آن نامه توسط یکی از بستگان ما 
عوض شــد. به هرحال ارغوان همراه بــا آن نامه 2 
راکت تنیس به احمدی نژاد هدیه داد. متاســفانه 
بعد از آن عکــس و تصاویر ارغــوان در ویدیوهای 
تبلیغاتی رئیس جمهوری سابق پخش شد و آنها از 
این راکت ها سوءاستفاده سیاسی کردند. مردم هم 
متاســفانه فکر می کردند ما کار سیاسی کردیم و 

توهین های زیادی به ما شد که حقمان نبود.«
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